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رئیس دانشگاه و رئیس دانشکده پزشکی، از بخش های مختلف 

بیمارستان بهرامی بازدید کردند و از نزدیک در جریان مشکات 

و کمبودهای بیمارستان قرار گرفتند.

دکتر کریمی، رئیس دانشگاه، به همراه دکتر نفیسی رئیس دانشکده 

از  تهران،  بارانی  هوای  در  بهمن 1396   7 روز شنبه  پزشکی، 

اورژانس، PICU، NICU داخلی و جراحی، اتاق عمل، بخش خون 

و انکولوژی، داخلی نوزادان، بخش داخلی 2، عفونی، رادیولوژی 

و NICU جدید، پاویون و دفتر پرستاری بیمارستان بهرامی به 

عنوان تنها بیمارستان کودکان در شرق تهران بازدید کردند.

Á ضرورت توجه به متخصصیب اطفال
در این بازدید، دکتر پیمان صادقی، رئیس بیمارستان بهرامی، جذب 

فوق تخصص نوزادان را یکی از مهم ترین چالش ها و دغدغه های 

بیمارستان خواند و گفت: با شروع طرح تحول سامت و تأکید 

 NICU توانستیم 17 تخت ،NICU این طرح بر افزایش تخت های

در بیمارستان آماده بهره برداری و فعالیت کنیم و این در حالی 

فوق  نیروی  به جذب  موفق  تاکنون  باوجود تاش ها،  که  است 

تخصص نوزادان نشدیم.

وی افزود: جذب نیرو از طریق ماده 88 نیز نیازمند داشتن پروانه 

بازدید رئیس دانشگاه از بیمارستان بهرامی 

بیمارستان بهرامی خدمتی ناب را در منطقه ای 
محروم ارائه می دهد
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مطب در تهران است، بنابراین با رایزنی از چند متخصص خواسته ایم 

تا برای دریافت پروانه مطب خود اقدام نمایند و مراحل قانونی 

را طی کنند تا بتوانیم آنها را جذب کنیم.

دکتر صادقی، جذب نیروی انسانی را مستلزم بهبود پرداخت ها 

دانست و خواستار کمک دانشگاه در این زمینه شد و تصریح کرد: 

اصولًا حیطه کاری اطفال موجب شده تا متخصصین آن نیز از 

مظلومیت خاصی برخوردار باشند ازاین رو از دانشگاه می خواهیم 

که نگاه ویژه ای به آنها داشته باشند.

رئیس بیمارستان بهرامی، سپس از اصاح ورودی های بیمارستان 

خبر داد و گفت: یکی از اشکالاتی که همواره در اعتباربخشی بر 

بیمارستان وارد می شد، تعدد ورودی های آن بود؛ ازاین رو با خرید 

زمینی در ضلع جنوبی بیمارستان، اصاح ورودی بیمارستان را در 

3 فاز آغاز کردیم و فاز نخست آن هفته گذشته به پایان رسید.

دکتر صادقی، عدم جذب دانشجویان فلوشیپ به صورت مستقل 

را از دیگر دغدغه ها عنوان کرد و افزود: متأسفانه به دلیل فاصله 

فیزیکی این مرکز از ستاد، بسیاری از دانشجویان برای پایان نامه 

خود، بیمارستان بهرامی را انتخاب نمی کنند و درواقع مجموعه 

این عوامل موجب شده تا این مرکز نتواند به خوبی رشد کند.

بیمارستان، وقت و  این  اکثر اساتید  پایان تصریح کرد:  وی در 

انرژی زیادی برای راه اندازی و ایجاد رشته ای جدید در بیمارستان 

ایجاد  با خون دل و زحمت فراوان  بهرامی صرف کرده و آن را 

کرده اند بنابراین از دانشگاه می خواهیم که نگاه ویژه ای به آنها 

داشته باشد و در ارتقای اعضا این مسئله را در نظر بگیرد.

Á احیای روح امید و تلاش
سپس دکتر کریمی، رئیس دانشگاه، فعالیت های انجام شده در 

بیمارستان بهرامی را با توجه به امکانات، بسیار خوب توصیف کرد 

و گفت: خوشبختانه خدمتی ناب در منطقه ای محروم به بیماران 

ارائه می شود. همچنین فضای صمیمانه و جو مناسبی میان رئیس 

بیمارستان و اعضای هیئت علمی و همکاران برقرار بود.

وی ساماندهی در پرداخت های پرسنلی را امری ضروری خواند 

بهرامی مجموعه خوبی  بیمارستان  نگاه،  تأکید کرد: در یک  و 

است که باید کمبودهای آن به مرورزمان و با کمک همکاران حل 

شود. معتقدم بیمارستان باید دلی اداره شود و قطعاً در شرایط 

کنونی به شیوه دستوری امکان پذیر نیست. توصیه می کنم که 

بیشترین وقت و انرژی خود را برای نیروی انسانی بگذارید و به 

سمت ساخت وسازهای بی مورد نروید.

ماده 88  هیئت علمی های  به مشکات  دانشگاه، سپس  رئیس 

در  و همواره  واقفم  کاماً  آنها  به مشکات  و گفت:  کرد  اشاره 

دانشگاه سفارش کرده ام که حل مشکات نیروی انسانی باید در 

اولویت قرار بگیرد.

دکتـر کریمـی، ضمـن قدردانـی از رئیـس، معاونـان و کارکنان 

بیمارسـتان، ارتبـاط خـوب و صمیمی میـان آنهـا را نقطه قوت 

خوانـد و گفـت: نسـبت بـه بیمارسـتان بهرامـی حـس خاصـی 
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دارم و تقریبـاً اولین بیمارسـتانی اسـت که بـرای بازدید انتخاب 

کـرده ام؛ در ایـن فضا دوران دانشـجویی و اینترنـی را گذرانده ام 

و حتـی 30 سـال پیـش فرزنـدم را در این بیمارسـتان بسـتری 

کـرده ام. حتـی اصابـت موشـک بـه ایـن بیمارسـتان و تخریـب 

سـاختمان های آن را بـه خاطـر دارم.

وی خطـاب بـه دکتـر صادقی توصیه کـرد: امیـدوارم انتقادهای 

پیرامـون، موجب دلسـردی و خسـتگی نشـود. ازآنجاکـه تجربه 

بـه  را نسـبت  را دارم، احسـاس شـما  بیمارسـتان  حضـور در 

انتقادهـای پیرامـون درک می کنـم امـا توصیـه می کنـم در این 

شـرایط قـدری حوصلـه کنیـد و تحمل خـود را افزایـش دهید 

تـا خدای نکرده دلسـرد نشـوید.

رئیس دانشـگاه، سـپس از رئیس بیمارستان خواسـت تا فعالانه 

نسـبت به ارتقای اسـاتید هیئت علمی اقدام نماید و خاطرنشـان 

کرد: باید پرونده اعضای هیئت علمی را بررسی کرده و درخواست 

ارتقـاء اعضـا را بـه جریـان بیندازید. حتـی با همفکـری با دکتر 

نفیسـی نسـبت به تکمیل و اصـاح پرونده ها اقـدام نمایید؛ این 

مسـئله اثرگذاری زیـادی در مجموعه خواهد داشـت و می تواند 

نـگاه دیگران را نسـبت به فعالیت ها و خدمات شـما تغییر دهد.

وی بـر ضـرورت یافتـن راهکارهـای لازم بـرای رشـد مجموعـه 

تأکیـد کـرد و افـزود: مـن اهـل شـعار نیسـتم و معتقـدم بایـد 

عملیاتـی فکر کنیم. شـما نماینده دانشـگاه هسـتید و باید پیام 

مـا را بـه اعضـای هیئت علمی منتقـل کنید، ازاین رو لازم اسـت 

تـا بـا اعضـای هیئت علمـی خـود جلسـه بگذاریـد و روح امید و 

تـاش را در آنهـا زنـده کنید.

دکتـر کریمـی، همچنیـن جـذب سـرمایه از خـارج از دانشـگاه 

را امـری ضـروری خوانـد و گفـت: روزانـه 10 درصـد از وقتتان 

را بـرای جـذب سـرمایه از خـارج دانشـگاه اختصـاص دهیـد تا 

بتوانیـد محیطـی مناسـب بـرای بیمـاران ایجاد کنیـد. مطمئن 

باشـید، تأثیر و ثواب اینکار از فعالیت درمانی شـما کمتر نیست.

Á حهایت از ارتقای استادان
در ادامه دکتر نفیسی، رئیس دانشکده پزشکی، با اشاره به پتانسیل 

برای  بهرامی  بیمارستان  مختلف  بخش های  مناسب  و ظرفیت 

فعالیت بیشتر گفت: با همفکری می توان راه حل و طرح مناسبی 

برای استفاده بهتر از این ظرفیت ها ارائه داد و دانشکده آمادگی 

لازم برای این همکاری را دارد.

وی همچنین در خصوص جذب دانشجویان فلو برای بیمارستان 

بهرامی گفت: باید تاش کنیم این مرکز را رشد دهیم و مشکات 

آموزش، پژوهش و ارتقای اعضای هیئت علمی را بررسی و حل 

نماییم. همچنین کمک می کنیم تا اساتید آموزشی بتوانند مسیر 

ارتقاء خود را طی کنند.

در حاشیه بازدید از اتاق عمل

هنگام بازدید از اتاق عمل بیمارستان بهرامی، دکتر کریمی در 

در  اسکندری،  دکتر  و  مائیان  دکتر  پورنگ،  دکتر  با  نشست 
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خصوص جذب فلوشیپ در رشته جراحی اطفال به گفتگو پرداخت.

در ابتدا دکتر اسکندری به معرفی فعالیت های اتاق عمل پرداخت 

و گفت: این بیمارستان با داشتن 2 اتاق عمل، در حدود 300 

تا 400 عمل در ماه را در چند رشته مختلف ازجمله ارتوپدی 

اطفال انجام می دهد. همچنین 50 درصد جراحی های این مرکز 

را عمل های اورولوژیک و مرتبط با آن شامل می شود.

سپس دکتر پورنگ، با بیان پیشینه ای از راه اندازی جراحی اطفال 

در بیمارستان بهرامی گفت: جراحی اطفال به صورت آکادمیک، با 

تاش های دکتر محرابی در سال 59 از بیمارستان بهرامی آغاز 

شده است و تقریباً اولین فلوی جراحی کودکان نیز از این مرکز 

فارغ التحصیل شد.

ــال  ــی اطف ــته های جراح ــی از رش ــدن برخ ــی ش وی تخصص

ــه  ــوژی را مناســب ندانســت و گفــت: اینــکار ب همچــون اورول

ــال لطمــه زده اســت. جراحــی اطف

دکتر مولائیان، با اشاره به شرایط رشته جراحی اورولوژی اطفال 

در دنیا گفت: به نظر می رسد ایران در زمینه جراحی اورولوژی 

اطفال، اکنون در شرایط گذار است و شاید در آینده به نتیجه 

برسیم که باید این رشته تخصصی شود.

دکتر کریمی، جراحان اطفال را افرادی زحمت کش توصیف کرد 

و گفت: دکتر محرابی برای راه اندازی این رشته در بیمارستان 

بهرامی بسیار زحمت کشیدند و پس ازآن دکتر مولائیان همواره 

در این مرکز از جان مایه گذاشتند. اگرچه این بیمارستان در 

منطقه ای محروم و به دوراز ستاد مرکزی قرارگرفته، اما همواره 

فعالیت های خود را به خوبی انجام داده است و باید کمک کرد تا 

خدمات آن بهتر دیده شود.

Á معرفی بیهارستان بمرامی
توضیح اینکه، این بیمارستان با 121 تخت فعال، 10 بخش بستری 

و سرپایی، دو اتاق عمل و بیش از 20 درمانگاه تخصصی و فوق 

تخصصی، دومین بیمارستان اطفال تهران ازنظر قدمت است و 

از بدو تأسیس )سال 1337( تاکنون با تربیت متخصصان اطفال 

تحت نظر اعضای هیئت علمی برجسته کشور سهم بسزایی در 

نظام درمانی کشور دارد. 


